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INTERPELA□A 

Kilkanaście miesięcy temu podczas Komisji Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywana była 

sprawa wniosku mieszkańców ul. Jezuickiej -- dotycząca wykupu przez nich mieszkań w tym budynku. 

Zostali oni zapewnieni, że sprawa znajdzie pozytywny rezultat, m.in. po wycenie mieszkań przez 

rzeczoznawcę. Takie wyceny zostały już dokonane (na koszt mieszkańców). 

Chciałbym wiedzieć, kiedy sprawa wykupu mieszkań przez mieszkańców budynku przy ul. 

Jezuickiej -- zostanie zakończona. 

Z poważaniem 

Piotr Gawryszczak 


